
Zfipisnica
z dvadsiateho Stvrt6ho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva v Radoti

konandho dila 29.01.2018 od 17.00 hod. v budove Obecndho firadu v Radoti

Pritomnf:
Ing. Anton Tk6dik, starosta obce
Poslanci: Ing. Viera Andelovd, Mgr. Andrea Belancov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr,

!ng. Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea Schmidtovd.
DatSi pritomni:
Jana TvaruZkov6, hlavnf kontrol6rka obce
Alena Franekovd, zapisovatelka
t0 obyvatelbv obce
(Prezendnd listina tvori prilohu d. 1)

Ndwh programu rokovania obecndho zastupitefstva uvedeny v pozvdnke:
Program:

l. Otvorenie
2. Schv6lenie programu zastupitefstva
3. Urdenie ndvrhovej komisie, overovatel'ov zdpisnice
4. Kontrola uzneseni
5. Prerokovanie peticie za hdrilbu miestnych komunikicii obce Radol'a a sidliska Tehelfia

a nezokruhovanie cintorina s komunikaciou sidliska Tehelia, parcela d. 181612
6. Spriva d. 0llllffi./12017 o vysledku nfslednej finandnej kontroly a Sprdva d.

02lllil<112017 o qisledku n6slednej finandnej kontroly
7 . Ndwh pl6nu kontrolnej dinnosti kontroldrky obce Radol'a na l. polrok 2018
8. Ziadosf Zdkladnej Skoly s materskou Skolou, Rad ota 326 o odsrihlasenie zv-v5enia

stravndho
9. R0zne
10. Ziyer

K bodu 1
Zasadnutie Obecndho zastupitellswa v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tk6dik, starosta obce.
Privital v5etQich pritomnych. Starosta obce kon5tatoval, Le podet pritomnfch poslancov je
sedem. Nepritomni: Ing. EmiliaMeriadov6,J'6nSustek. Zasaliutie obecndho zastupitelistvaje
uzrd5ania schopnd a mdZe pokradovat' podl'a jednotliqich bodov programu.

K bodu 2
Po oboznfmeni s jednotlivfmi bodmi programu uvedendho v pozvdnke, starosta obce vyzval
poslancov o niiwhy na doplnenie bodov programu. Zo strany poslancov neboli podand Ziadne
doplfiujrice niiwhy.

Hlasovanie:
za:7 (Ing. Viera Andelov6, Mgr. Andrea Belancov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocrir, Ing.
Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea Schmidtov6)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)
Obecn6 zastupitel'stvo hlasovanim schvililo program rokovania dia 29.01.2018 uvedeny
v pozvdnke bez zneny.

K hodu 3
Urdenie nivrhovej komisie a overovatelbv zipisnice:
N6vrhovti komisiu v zloZeni: Ing. Juraj Janik, Ing. Jozef Macir5
Overovatel'ov z6pisnice v zloieni: Ing. Ivan Koctr, Mgr. Andrea Belancovi



Hlasovante:
za 7 (Ing. Viera Andelovd, Mgr. Andrea Belancovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing.
Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea Schmidtovi)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, Le niiwhov6 komisia a overovatelia zdpisnice boli schvdleni.

K bodu 4
Starosta obce predital uznesenia zo zasadnutia obecndho zastupitel'swa za dfla 02. 01. 2018.
Informoval o ich plneni po jednotliqirch bodoch. Zo strany poslancov neboli podand Liadrre
dopliujrice ot6zky ku kontrole uznesenia.
Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie informicie starostu obce ku kontrole uznes eni z 23.
zasadnutia Obecndho zastupitel'swa v Radoli zo dila 02. A1. 2018.

K bodu 5
Starosta obce predital text peticie obyvatelbv z Tehelne. Peticia bola starostovi obce dorudenf
4januira 2018 (Tvori prilohu z6pisnice f'.2).Nisledne bol dia 10.01.2018 vlastnikovi
nehnutelhosti dorudenjr list - Postripenie petic ie za" tidribu miestnych komun ikacii a vyzva
majitelbvi a spriivcovi sfkromndho pozemku , ktorly sluii ako pristup k rodinnfm domom, aby
zabezpedil riadnu zimnfi ridrZbu. Starosta predital znenie.
Starosta obce - K6piu peticie dostali poslanci obecn6ho zastupitel'stva v prilohe pozvinky na
zasadnutie obecndho zastupitellstva. Po jej preditani znej vyplyvajri dve poZiadavky, ktord sf
vrozpore s platnou legislativou. Prvou je poZiadavka na to, aby obee zabezpedovala udrZbu
stikromnej komunildcie.
Tak6to poZiadavka je v rozpore s

1. Ustavou Slovenskej republiky a to dlinok 2, odsek? adllnkom 65 ods. I
2. Zirkonomo obecnomniadeni ( $a-ods.1 aods.3 a $8-ods.l aods.5)
3. Ztlkonom o majetku obcf ( g1 ods.2, g3 pism. b)
4. Ziikonom o rozpodtoqich pravidldch rizemnej samosprdvy (97 ods.l).

Zjednodu5ene, ale pravdivo - obec nem0Ze z verejnlich zdrojov udrhiavat srikromny majetok.
Obec Radol'a tieto ustanovenia d6sledne dodrZiava a nevykondva zimnri tdrZbu na Ziadnych
srikromn;ich parcel6ch, ktord sa nachidzaji na uzemi obce Radol'a a zvahujem podanie
trestndho ozndmenia na autora textu peticie, pretoZe sa klamstvami v jej texte snaZil
zmanipulovat' signatiirov peticie a vyvolat'v nich dojem, Ze obec Radol'a poruSuje zil<on.
Je vel'mi jednoduchd overit' si aj cez odkazna mapovy portil, s ktoqim na5a obec spolupracuje
Parcely 7512 , 7515, 7516, 7517 , 7518 vlastni p. M6ria Skorikovf rod,, Zi*uadnikovd - jej dvor
sme urdite nikdy neodhriali.
Parcela 7313 md 18 podielnikov, viaceri znich uL, neilijri, je to cesta vMajeri, ktoru m6me
zahrnutri v pasporte - teda v sprdve,
t5914 - je odbodka z Ja55ovej cesty k MUDr. Pavlusikovi - obec Radol'a ju uZ niekol'ko rokov
neudriiava a ridrZbu si zabezpedujri jej majitelia sami,
16919 - cesta za Ka5tiel'om je nevysporiadanir, je tam minim6lne 83 vlastnikov, viaceri nehljt,
ale cesfu m6me zahrnufu v pasporte - teda v spr6ve,
l69lt - cesta v Ka5tieli, nevysporradanl, 3 vlastnici, kori neiijf v Radoli, cestu m6me
zahrnutu v pasporte - teda v spr6ve,
2016ll - nevysporiadanf orn6 p6da na Koscelisku, vlastnik zomrel v roku 1953, okrajom
prech{dza cesta, ktoru m6me zahrnufu v pasporte - teda v sprive,
L949lI - pozor prekvapenie !!, cesta Pod Mokqim popred Skols\i areii, vlastnikom cesty je
obec Radol'a, LV 1810 - samozrejme aj sprivcom cesty,
92112 - cesta cezZhfuadky, neyysporiadanL, viacero E-parciel, vel1cy podet vlastnikov, do je
podstatnd, cesfu m6me zahrnutir v pasporte - teda v sprdve,
2}86ll- cesta v Stepnici, nevyspoiiaaan 6,8- prilatam mf POD, pravdepodobne by sme mohli
skirsif sridny spor, lebo dohoda j e zrtiaf v nedohfadne, ale vlastnik nerobi prekfZky spr6vcovi
cesty v nidom, ani v osddzani dopravndho znadenia, ani pri rozkopo{ch povoleniach ... ,



v kaidom pripade, cestu mime zahrnutri v pasporte - teda v sprive a v spr6ve obce je od
obnovenia samostatnosti a podobne ako ostatnd, boli v minulosti udrZiavand aj Kysuckym
Noqim Mestom,
25l4ll - je to trinist' a pol hektirovd parcela niekde pod Vretiom, ak tam pisatel' peticie
niekedy videl robit' zimnri ridrZbu, potom musel mat' mocnd halucinicie, ale ako ma po6rivate,
chybidka sa obdas stane,
2056 - Pod Dribravkou - smer do Vldieho, uZ asi nikoho neprekvapim tym, Ze ide o parcelu
E1959, ktord sa nachidzanal-v 1810 - teda vlastnikom je obec Radol'a, cestu mime zahrnutu
v pasporte - teda v spr6ve,
92lll - Zithradky od kostola k pdnovi Sidorovi, C-stav nevysporiadan;i, E stav st6le uvedeny
ako POD, podl'a mojich informiicii v5ak uZ sridnou cestou bola parcela vrittendPozemkovdmu
spolodenstvu Radol'a - neviem, di ide o urbdr alebo lesnd a pasienkove - prebieha zhpisvkladu
na katastri, je tam vraj viac ako 800 vlastnikov, diZe toto nevieme vysporiadat arokovania
m0Zu pokradovat aL po zapise do katastr4 v kaZdom pripade cestu mime zahrnutri v pasporte

- teda v spr6ve,
9lSl4 - ide o majetok rodiny Sevdikovcov, bjrvajricej na pravom brehu Vadidovskdho potoka,
trito cestu obec neudrZiava.

Ospravedlilujem sa za to, Le predchidzajuce informicie vyzerajri ako vystrihnutd
z nejakej komddie - autorom peticie som nebol, to by som sa musel prepadnrit' od hanby.
Poviem vel'mi zjednodu5ene, ale po faktickej strdnke presne. V5etky cesty, ktore m6me v obci,
mohli byt' na zirklade toho, Ze ich obec vLivala aspof, 10 rokov v devtifdesiatych rokoch
zapisand na list vlastnictva obce - vyuZitim in5titutu vydrZania.
Obec to vtedy neurobila - di je to dobre, alebo zle, kaid;ir mOZe maf iny niaor. VyuZitie
vydrZanie bolo vZdy citlivou ziilehitastbu.

Takisto podas pr6c na ROEPe sa dali vlastnicke prhva v r6mci ROEPu vysporiadat' vo
viid5om rozsahu, ako sa skutodne stalo. Nechcem v5ak nikomu vstupovaf nasilu do svedomia,
li sa to dalo, alebo nedalo urobit'. Nebol som pri tom. Veci vyzerajfi zvonku 6asto uplne inak,
ako je to v skuto6nosti. V kaZdom pripade by sa nim lep5ie robilo, ak by to cel6 bolo aj formilne
v poriadku.

Obec sa star6 o vSetky tie cesty, kIor6 mohli v r6mci lichto dvoch moZnosti aspoi
teoreticky vysporiadand. M6m zato,2e jeto v srilade so z6konom, v srilade s dobqimi mrar-rmi
a so z6ujmami obdanov obce Radol'a. Ale neporormdvajme so srikromnym pozemok, ktordho
majiteli nechce dovolif ani len odstavif automobil prechiidzajfcim a chce o v5etkom
rozhodovat', akurit chce ndjst' toho hlupika, ktory mu bude flnancovat' jeho vypoditavost'.
do sa tika nezokruhovania cintorina , inemny pl6n obce je z roku 2000; nem.rril sa a domy na
Tehelni boli postavend na jeho zitklade.

Uzemny p16n bol navrhnu{i tak, aby v tejto zdne boli vytvorend ai, tn spojovacie cesty
od cintorina po cestu Na Tehelni. Rozhodne nebola Tehelef, navrhovan6 ako koncovd z6na.
Dokonca v pripade realizitcie nawhovanej cesty cez Besny potok by bola pravdepodobne dost'
frekventovan6.

Parcela 1830/104 je vo vlastnictve obce a bola pred{im sridastbu priemyselndho areflu
Tehelne a je evidovan6 ako zastavanhplocha a n6dvorie. Ide o verejne priestranstvo. Ak niekto
namieta , Le namiesto blata je tam makadam, namietat' m0ie, ale to je asi tak v5etko, lebo pokial'
budeme chciet' na tejto parcele urobif spevnenri plochu, ktor6 by mohla posluZit aj ako
,,parkovisko", tak tam e5te makadam budeme musiet' doplnit'. Navezenie makadamu nie je
stavba, ani terdnna riprava, ani nid na 6o by sme potrebovali stavebne povolenie. Stavebnd
povolenie nie je probl6m urobit za dva mestace, ak by sa tu robila asfaltka - alebo parkovisko

- je to obecnd parcela. Rovnako nem0Ze byt' probl6m navezenie makadamu na pol'nir cestu,
ktoru m6 obec zaevidovanir ako nespevnenri komunikiciu, ktoru mf obec v spr6ve.

Medzilim vlastnik pozemku a cesty na Tehelni ohlisil stavbu plota pri okraji obecnej
parcely 18301104 - nebudem to komentovaf.
Rie5enie poiiadavky na nezokruhovanie by bolo vstupom do rizemndho pl6nu obce, myslim
t'-im akceptovanie takejto poZiadavky ...



Vzhl'adom na to, Le peticia vzn65a protizikonnd poZiadavky, m6m tento ndvrh na
uznesenie:
OZ prerokovalo peticiu za itdrilbu miestnych komunikicii obce Radol'a a sidliska Tehelila
a nezokruhovanie cintorina s komunikiciou sidliska Tehelf,a, parcela d. 181612.
OZ poLiadavku na ridribu srikromnej cesty, klor6 je v rozpore s platnou legislativou zamieta
a takisto zamieta aj poiiadavku na nezokruhovanie cintorina s cestnou sietbu Na Tehelni,
pretoie je v rozpore s dlhodoblimi zdmermi obce a s Ozemnym pl6nom obce Radol'a.
Alebo v5eobecnd uznesenie:

OZ prerokovalo peticiu a berie ju na vedomie.
Pretoie iiadny zikon neprikazuje obecndmu zastupitellstvu prrjat' konkrdtne stanovisko *
povinnost' je len prerokovat' peticiu.

Starosta obce vyzval pritomnfch poslancov o vyjadrenie:
Ing. [van Kocrir * navrhuje, aby sa vyjadrili signatdri peticie.
Ing. Stefan Hudec - starosta obce sa vyjadril, ile nebude obec udrZiavat' cestu. Na Tehelni Zrje
60 l'udi a riadne platia dane, za niekolko rokov sa na Tehelni neurobilo nid, nevidi probldm,
preEo by obec nemohla investovat' 2-3 tisic Eur do ridrZby. Obyvatelia Tehelne chcir len tro5ku
l'udskosti, chcir tichir z6nu. Obec ide robit'vodovod k cintorinu cez srikromnd pozemky ,roziirit
cestu na obojsmernf. Nevidi d6vod zokruhovania. Predo obec skolaudovala objekt phna
I.Sidora, ked'tam bola pl6novan6 cesta.
Ing. Andrea Sw6kov6 - chliba jej diskusia s majiteliom cesty a obcou, chce to len tro5ku
l'udskosti, n6m zokruhovanie neprinesie nid. Je to nefer, Le sa ndm neodhff,a. Myslela som, Ze

zokruhovanie je nevyhnutne, ak cesta na cintorin sa m6 roz5irit' na obojsmernri, je to
nezmyselnd.
Miroslav Pij6k - pat' rokov sa otom nebavilo azrazn sa otom zadina bavit, Le sa m6
zokruhovat'. My, do sme si zaplattli za tichu z6nu, kto nis odSkodni?
Starosta obce - nemohol niklo sl'ribit', Le bude tich6 zbna. Stavba pina Y. Sidora bola
skolaudovane, pretoZe bola postavend podl'a stavebndho povolenia, nevyluduje pochybenie
stavebndho riradu v stivislosti s vydanim stavebndho povolenia v roku 2A09. Sri d'alSie dve
alternativy zokruhovania. Na druhej alternative sa nepodarilo dohodnuf, tretie riesenie
najqihodnej5ie - obecnf pozemok sa vysypal makadamom, mohli by sa aj konce pozemkov
vysypaf a urobit' pristup na pozemky. V obci je viacero rodin, k;tord blivajt 100 m od cesty -
kaidj/ kto mi takrito cestu, sa mOie zafat a takto rieSit'. Ked' som pri5iel do funkcie, rie5il som
in6 probldmy, obec bola tesne pred nftenou sprivou, stavala sa hala, viacirdelovd ihrisko, riesili
sa proje@, 2 -3 roky sa vysporiadavaju obecnd pozemky, ktord mohli byf vysporiadand
v ROEP-e. Nebolo vybavenie mapoqim portrilom. Dnes si m0ZekaLdy obdan pozrief mapoqi
port6l, overif si svoj majetok. Ano, ai, v minulom roku som sa tomu zadal venovat', zadali sa
robit' geometrickd pl6ny postupne podl'a finandnyich moZnosti, nedi sa v5etko fiaraz. Ak ma
niekto obvif,uje, Ze vlastnim pozemky na Tehelni, ide o ohovdranie.
Ing. Ivan Kocir - ked' sme sa bavili o zokruhovani cintorina, nie je pravda, ie sme o tom nikdy
nerokovali. Ja osobne som meral hrubku asfaltu. eo sa tika tichej ,iny - aj jaa moja rodina by
sme mali robif peticiu, aj my sme tu mali kedysi tichu zonuateraz.... ui, d6rmo odporudam
a poiadujem daf na cestu spomalbvad. Situfciu s pozemkami v obci poznitm,
polhohospodirske druZstuo vlastni cesty, budri sa riesif na obec, srikromni spoluvlastnici
vlastnia podiely v pozemkoch, ktord uZ boli rie5end ako cesty. Parcely nad vami, ak neviete
robit' s portdlom, treba pozriet' v E stave, sir tam vedeni pOvodni vlastnici. eo sa tyka l'udskosti,
sedime tu preto, ch6pem v6s, lebo ja som tieZ bol kedysi na konci avtichej zone, a di chcete
alebo nie, je to srikromni cesta, mdte len privo prechodu, aj to iba osoby uvedend vo vecnom
bremene.
Ing. Stefan Hudec - nikto nechce takto vy5pidkovat', predo nis md stale niekto v zuboch.
Obyvatelia Tehelne riadne platia dane, nikdy nid nepoZadovali od obce.
Katarina Hudecovl - urifiaf niekoho a robit' trestnd ozn6menia .... buduci rok budeme hlladat'
spolodnd rie5enie s novym starostom.



Ing. Andrea Svrdkov6 - sami sme vedeli, Le je stikromnd cesta, uzemny pl6n sa neplni, predo
sa tladi na zokruhovanie, ked' sa pldnuje obojsmerni cesta.

Starosta obce - velkS frekvencia 6ut, nedi sa doriesif parkovanie, vel'a rodin prichhdza na toto
pietne miesto z dalekana poslednri rozhidku. To nie je preto, Le jato potrebujem. Celd 20 rodnd
obdobie sa to rie5i, v priemere 20 x do roka na jednu hodinu na das smtitodneho obradu prejdri
alebo zaparkujf, nevidi, ie by to malo ai tak znitif kvalitu Zivota. Cetkovo sa v celej obci
zqiSila intenzita automobilovej dopravy, 6no treba Stipku l'udskosti, ked' v citlivom obdobi
smritku nemusia pribuzni chodit' pe5o niekolko kilometrov. Ja to vL asi rieSit' nebudem, lebo
uZ tri roky uvaZujem, Le ul, do volieb nep6jdem. To, Le vy o tom neviete, nemamenil, Le sa to
v minulosti nerie5ilo. Legislativne procesy roz5irenia uzemn6ho pliinu boli dlhodobd, niko
nemohol povedat', Le to tak nebolo.
Nem0iete povedat,Ze obec nid nerobi v prospech obdanov z Tehelne - modernizuje sa 5ko1a,
rie5ila sa druiina, postavili sme viacirdelovd ihrisko, deti cvidia v Sportovej hale a nie na
dlaZdiciach na chodbe, alebo na starom Skvarovom ihrisku, prechd dzate v5et[imi obecnymi
cestami, m6te verejnd osvetlenie, nehovorte, ie v6m obec nid ned6va. Keby obec neinvestovala
do kanalizbcie,nemohli by ste sa ani vy napojit' a museli by ste odpadov6 vody rielit' Lumparm,
tak isto ste napojeni na vodovod.

Ing. Andrea Schmidtovd - predo si myslite,Le sa zhusti premfvka okrem pohrebov. Vy budete
mat' druhy pristup k domu.
Stefan Hudec - ako nihle prejde cudzie auto, vSetci to citime.
Ing. Juraj Janik - som dlovek, ktor6mu z{ileili na obci a musim sa k veci vyjadrit', aby sme
hl'adali spolodnd rie5enie, len di vy mdte ziujem situdciu rie5it'. Aj mne vadi zhusteny prejazd
cez Zf*tradky. Toto je akcia, ktor6 vyvold takdto kroky, pozrite sa v akom stave je cesta, di si
budete robit' aj irdrZbu povrchu. Zirmerom zokruhovaf bolo rie3it' dopravu. Odkanalizovanie
powchovej vody vedie cez Besny potok - av5ak tu nikdy nebol potok, je to len miestne
pomenovanie, voda steki na stkromnd pozemky pod kopcom, v budtcnosti m0Ze nastat'
probl6m. Vzastupitellstve som bol od za6iatku sva5imi otcami -p6nom TkddikomE pinom
Hudecom. Nikdy sa nehovorilo o tichej lokalite, ale ciel'bol zokruhovanie Tehelne, Dribravy
a do Vl6ieho. Do budricna to bude probl6m, br6ni rozvoju obce. Pani, ku1dy m0Ze kandidovaf
a 9 ludi z Tehelne tu mOZe sediet' ako poslanci, ale musia robif pre v5etlqiich obyvatelbv obce,
vytv6rat' rormakd podmienky.

Ing. Stefan Hudec - otec hovoril, Ze nikdy nehovoril o zokruhovani, nikdy to nechcel, nech
vlastnici pozemkov na Koscelisku odskodia a vytvori sa obojsmernd cesta a zokruhovanie
nebude potrebnd.

Starosta obce - v5etky cesty, ktord obec udriiava sri prejazdnd, sluZia kaZdemu. Ak by som sa
pozeral iba na seba a svoje zirujmy, nerobil by som chodnik k ihrisku, brdnil by som qistavbe
Pod Mokqim. Vyvoj sa nedii zastavit.

Ing. Peter Kubik - vnimam v5et[ich obyvatel'ov Tehelne ako rukojemnikov na riesenie situ6cie
vlastnika a obce. Neviem, ako si podelime n6klady na ridrZbu. Zamedzit' pristup nikomu
nem6Zeme, ale predo by som mal financovaf aj pre niekoho indho. Vy4ivam, aby sme na5li
jeden spolodny prienik, aby boli v5etci zainteresovani spokojni, aby sme hl'adali nejakd
sofistikovand riesenie. Imobilnfm obdanom nech je umoZneny prejazd. Vnimam nespokojnosf
dotknuqich obyvatel'ov a aj plne chiipem v5etky ddvody. Neriid by som sprijai zimnri ridrZbu
s vlastnictvom, pri tro5ke v6le by mohl abyt dohoda vlastnika a obce.

Pavol Bor6k - zimn| ridrZba je velmi d6leZita aj pre zabezpedenie prejazdu pre zdchrannd
zloLky.



Ing' Juraj Janik - nevysporiadand cesty sti t'archy minulosti. Nikto nevedel presne do kde je.Priblifue 90 cm mojho pozemku je v teste cez zithradky a e$te za to platim dafl a nebr6nim,aby tadiar jazdili autb. vsetci by sme mali maf ,o**J podmienky, aJ vy a E ja.

starosta obce - nikto, klo tu v minulosti niedo plilnoval a robil, nemal k dispozicii prehl,ado pozemkoch, ked' sa preberal majetok zmesta, piotokol bol vel'mi strohi, neboli mapy, nebolipodklady ' Teraz m6me k dispoiicii vsetky iniormacie, tt-e? ki;kJ;i na internete a viemevsetko, preto to konedne rieSime. ESte pred irir rokmi sa io nedalo.
Ing' Andrea schmidtov6 - odporudatilznrtjsf spolodnd riesenie, moino dohodou na dva rokya videli by sme, do to prinesie a odporuda robit' iimnri ridrzbu.
starosta obce - je to spr6vny napid, mohol by byf dohodou rieseny preniijom r-a I Euro naniekolko rokov, najlepsie ry 5 rokov, s tym, Levtomto obdobi uy ou.Jnerobila opravy cesty,lebo to nie je jej majetok, ale_starala by-sa o dopravnd znadenie a zimnri tidrZbu. Vytvoria satak podmienlqf pre v5etSich obyvatel,ov obce.

obecnd zastupitel'stvo prerokovalo Peticiu za fidrabn miestnych komun ikaciiobce Radol,a asidliska Tehelfia a nezokruhovanie cintorina s komunikriciou sidliska Tehelfia, parcela d.181612 a berie ju na vedomie.

Hlasovanie:
za:7 (Ing' Viera Andelov6, Mgr. Andrea Belancovd, Ing. Juraj Janik. Ing. Ivan Kocur, Ing.Peter Kubik, Ing. Jozef Macris, Ing. Andrea schmidiori; 

----r -

proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)

K bodu 6
Hlavnf, kontrol6rka obce Jana Tvaruzkovd predloZila obecndmu zastupitel,stvu Spr6va d.aultK'/12017 o qisledku n6slednej finandnej^kontroly a Spr6va t. I1lllilglz1l1 oqisledku
nrislednej finandnej kontroly (Tvori prilohu e. g. Kontiolou neboli zistend Liadnenedostatky.
obecne zastupitel'stvo berie na vldomie spravu d. }lll!il<llzafi o qirsledku niislednej
finandnej kontroly a Sprdvu t.02llrx,/12017 ovysledku ndslednej finandnej kontroly.

K bodu 7
Hlavnd kontroldrka obce lana Tvaruzkov6 predlohila obecndmu zastupitel'stvu N6wh pliinukontrolnej dinnosti kontrol6rky obce Radolh na I . polrok 201 g. (Tvori priir-rr- ;: ;i- 

v r rr

Obecn6 zastupitefstvo schval'uje Nilvrh pl6nu kontrolnej dinnosti kontrol6rky obce Radol,a na
1. polrok 2018 podl'a predloZendho zlriiu.
Hlasovanie:
za" 7 (Ing' Viera Andelovri, Mgr. Andrea Belancovd, Ing. JurE Janik, Ing. Ivan Kocrir, Ing.Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea schmidiori;
proti: 0, zdrlali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)

K bodu 8
Starosta obce - predloiil poslancom nfwh dodatku d. l0 k vseobecne zhvitznemu nariadeniud' 21200s o urdeni vysky prispevku na diastodnfi rihradu nakladov v Skol6ch a Skols[ichzaiadeniach v zriad'ovatel'skej p6sobnosti obce Radolh. Dodatok bol vypiacovany na zgkladeziadosti zikladnej Skoly s materskou Skolou Rad ota 326 o odsrihlar*i, zvlisenia stravnejjednotky z ddvodu zvy5e"yt! prev6dzkovych niikladov na Skolskti jed6leri v roku zafiu dospellfch stravnikov. (Tvori prilohu 6. 5)
Hlasoyanie:
za:7 (Ing' Viera Andelov6, Mgr. Andrea Belancov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocrir, Ing.
Peter Kubik, Ing. Jozef Macri5, Ing. Andrea schmidioua';



proti: 0, zdrtali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)
Starosta obce konltatoval, Le obecnd zastupitellstvo schvdlilo Dodatok d. l0 k V5eobecne
zbv*znemu nariadeniu d. A20AB o urdeni vyiky prispevku na diastodnri rihradu niikladov
v Skolich a Skolskych zaiadenrach v zriad'ovatel'skej p6sobnosti Obce Radol'a.

K bodu 9
Starosta obce informoval pritomnlich o in5taldcii novdho chladiaceho zanadenia v Dome
smftku, ktord bolo plilnovand v minulom roku, dodand bolo minulli tyfudefi. Spriivca cintorina
je zaSkoleny na obsluhu.
Upozornil poslancov na skutodno st, Ze odhadom o 2-3 roky bude potrebne vymenif aj druhd
chladiace zarradenie, aby na to pamtitali v d'alSom volebnom obdobi pri schvalbvani rozpodtu
obce.

Ing. Andrea Schmidtovi - sa pirta,6i je otv6ranie novej budovy Skoly v rieseni.
Starosta obce - vyjadril sa k tomu riaditel'zikladnej Skoly s materskou Skolou v Spravodajcovi
obce. Ak sa deti boja star5ich Ziakov v malej Skole, ako budf reagovaf na star5ich iiakov vo
velkej mestskej Skole, kde sri v5etci vjednej budove? Deti vo veku 6-7 by uZ mali byt'
samoobsluZnd.
Ing. Peter Kubik - poskyol inform6cie o priprave qistavby dialhice D3.

K bodu 10
V5etky body schv6len6ho programu zasadnutia Obecn6ho zastupitelstva v Radoli boli
prerokovand. Nikto z pritomnlich poslancov nemal Ziadne d'al$ie pripomienky. Starosta obce
ukondil rokovanie obecndho zastupitel'stva. Pod'akoval pritomnym ia ifiast ias ukondenia
rokovania o 18,50 h. i,''

Zapisala: Alena Franekov6

Overovatelia zfpisnice :

Ing. Ivan Kocur

Mgr. Andrea Belancov6

,,,,,iL,: &,, U'
Ing.Anton Tk6dik

starosta obce


